
Zápis z jednání Výboru MA 21 Věžnice a Zdravé obce Věžnice 

 

Datum a čas: 20.1.2023, 18:30 

Místo konání: zasedací místnost obecního úřadu 

 

Jednání zahájil starosta obce David Drahoš. Po přivítání všech seznámil přítomné s programem 

jednání.  

1. Úvod 

2. Hodnotící zpráva za rok 2022 

3. Akční plán 2023 

4. Diskuse  

5. Závěr    

Účastníci nejprve postupně prodiskutovali jednotlivé akce, které byli v plánu v roce 2022. Výstupem je 

Hodnotící zpráva činnosti MA 21 Zdravá obec Věžnice, která bude předložena zastupitelstvu obce 

Věžnice. Dalším bodem jednání byl plán akcí na rok 2023. Účastníci byli pro zopakovat všechny 

naplánované akce z roku 2022. Václav Chalupník navrhnul rozšíření akcí o honění Jidáše na zelený 

čtvrtek a apeloval na to, aby se v roce 2023 uskutečnila Stezka odvahy. Přítomní se shodli na tom, že 

Jidáše se pokusí zorganizovat, ale do akčního plánu na rok 2023 ho nebudou dávat. Stezka odvahy se 

do plánu na rok 2023 dá. Jedná se o organizačně nejvíce náročnou akci. Všichni zástupci spolků se 

zavázali, že pomohou. Václav Chalupník řekl, že si to vezme na starost. Výsledkem debaty byl Akční plán 

zlepšování MA21 Zdravá obec Věžnice rok 2023, který bude předložen zastupitelstvu obce Věžnice.  

V diskuzi členové výboru diskutovali zejména o organizaci stezky odvahy. Domluvilo se, že se před akcí 

ještě sejdou všichni organizátoři včetně všech dobrovolníků, a stezku odvahy detailně naplánují.  

Ve 20:00 starosta poděkoval všem přítomným za jejich práci pro obec a ukončil jednání.  

 

 


